
Zápis z ko ní valné hromadv L Bakov nad Jizerou 12.11.2021

_ Valné hromady se účastnilo {9 členů a4v zastoupení. Dohromady 22 nad 18 let

s možností hlasovat dle stanov a jeden žák.

- uvítání účastníků a seznámenís programem provedl místopředseda p, Šimon,

Vzhledem k uýjimečné pandemické situaci a lockdownu v letech 2020 a2021,

musela být plánovaná Valná hromada někotikrát zrušena, Z tohoto dŮvodu je letošní

Valná h romada kum u lovan á za sezóny 2O19, 2020 a 2a21 .

V letošním roce 2021 končí také čtyřleté volební období výkonného výboru a je dle

stanov LTC Bakov potřeba zvolit nový,

K programu nebyly vzneseny připomínky,

- zprávu o činnosti klubu za rok 2g19,2020,202'l prezentoval místopředseda Petr

Šimon, Témata zprávy:

výsledky jednotlivých d ružstev
výsledky jednotlivců a předání ceny za nejúspěšnějšího hráče
Štěpanu Kulichovi
pořadatelská činnost
tenisová přípravka a prázdninové kempy - p. Honc
stav areálu a aktivity provedené v období 2019-2021

-zpráva o hospodaření za2019,2020,2a21 přednesl ekonom klubu p. Knápek
včetně výhledu na rok 2022. Ke zprávé nebyly vzneseny připomínky.

zpráva byla schváIena; 20 pro x 0 proti x 2 se zdržel

členské a hráčské příspěvky pro novou sezónu 2022:
Na sezónu 202a byly schváleny na valné hromadě 2019. Vzhledem
k nekonání Valné hromady ve2020 zůstaly příspěvky na rok 2021 ve
stejné výši. Výkonný výbor navrhuje takto ponechat i pro rok 2022

žáci hráčský 800,- Kč, členský
dorost hráčský 900,- Kč, členský
dospělí - ženy hráčský 1400,- Kč, členský
dospělí - muži hráóský 1400,- Kč, členský
důchodci hráčský 200,- Kč, členský
Příspěvky uhradit do konce dubna 2022

Hodinová sazba za kurt
nečlenové do 18 let roční příspěvek
nečlenové starší 18 let

100,- Kč
100,- Kč
100,- Kč
100,- Kč
100,- Kč

120,- Kč
1700,_ Kč
2500,- Kč

návrh byl schvá len: 22 pro x 0 proti x 0 se zdňel ,' ;|''
1 ,, ?L!-

12-11,2021 zapsal Petr Šimon



_ zprávu revizní komise přednesl p, Polák, ktený se vzhledem k onemocnění připojil
k podání zprávy pomocí videokonference. Revizní komise shledala činnost výboru a
hospodaření klubu bez závad.

- informace o brigádách v areálu sportoviště LTC prezentoval p. Šimon,

Brigádnické hodiny na sezónu 202a byly schváleny na Valné
hromadě 2019. Vzhledem k nekonáníValné hromady ve2020 zůstaly
na rok 2021 ve stejné výši. Výkonný výbor navrhuje takto ponechat i

pro rok 2022:

žáci
dorost
dospělí - ženy
dospělí - muži
důchodci

2 hod
3 hod
3 hod
5 hod
3 hod

návrh byl schválen.22 pro x 0 proti x 0 se zdrželo

- volba Výkonného výboru LTC

- volba volební komise: navrženi koukal karel, cibulka Ladislav,

Malina Vojtěch,

návrh byl schválen: 't9 pro x 0 proti x 3 se zdĚeli
- hlasování o návrhu poětu členů výkonného výboru, Navrženo 7 jako

v minulém období.

návrh bylschválen: 20 pro x 2 protix 0 se zdžela

- p. Šimon představíl 10 kandidátů do výkonného výboru a dal možnost
každému z přítomných se ke své kandidatuře vyjádřit

- volba proběhla tajně pomocí hlasovacích lístků
- p. N/alina vyhlásil za volební komisi výsledky hlasování, Do nového

výboru byli na období 2022-2025 zvoleni:
Roman Hašek st., Petr Šimon, Petr PoIák, Jan Horák, Jaroslav Honc,
Jiří Uhlíř, Zdeněk Kruman,

- volba revizní komise
- navrženi Matina Vojtěch, Radek Šímon, DanielZemanovič

návrh byl schválen: 19 pro x 0 proti x 3 se zdrželi

diskuse

p. Šimon poděkoval končícím členům výboru za jejich práci pro klub
v minulých letech a zejména Danielu Zemanovičovi zajeho obětavou
práci pro klub a vyjádřil zdjem a přání na další spolupráci. Zároveň
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také poděkoval nezvoleným kandidátům za jejich ochotu kandidovat a
pracovat pro klub.

Výkonný výbor navrhl udělit čestné členství Karlu Bubákovi za jeho
dlouholetou práci a přínos pro klub.

návrh bylschválen: 21 pro x 1 proti x 0 se zdňel

p. ít/alina představil vizualizaci návrhu řešení interiéru klubovny,
kuchyňky a chodby. Návrh vyvolal velmi positivní ohlasy. Nyníje
úkolem nového výboru sestavit plán investic do rozvoje klubu včetně
využití dostupných dotačních titulů a realizovat je.

termín ustavující schůze nového výkonného výboru byl dohodnut na
29.11,

- usnesení VH LTC

Valná hromada LTC Bakov nad Jizerou konaná dne í2 11.2a2l vzala na
vědomí:

zprávu o činnosti klubu za rok2019,2020,2021
zprávu revizní komise LTC Bakov za rok2019,2020,2021
informaci o brigádnické činnosti v roce 2019,2020,2021

valná hromada odhlasovala a schválila

- zprávu o hospodaření za rok2019, 2020, 2021
- výši příspěvků na novou sezónu 2022
- počet brigádnických hodin pro členy klubu na sezónu 2022
_ volbu nového W LTC Bakov nad Jizerou na obdobi 2022-2025 ve složení

Roman Hašek st., Petr šimon, Petr Poták, Jan Horák, Jaroslav Honc, Jiří
uhlíř, zdeněk kruman

- volbu nové revizní komise na období 2022-2025 ve složení:

Vojtěch Malina, Radek Šimon, DanietZemanovič

_ usnesení Valné hromady LTC Bakov nad Jizerou konané 12.11.2a21

návrh usnesení byl schválen:22 pro x 0 proti x 0 sE zdĚelo

- ávěr Valná hromada byla ukončena ve 20:05 hodin.
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usnesení valné hromady LTC Bakov nad Jizerou ze dne 12.11.2021

Valná hromada LTC Bakov nad Jizerou konaná dne 1211.2021 vzala na vědomí :

zprávu o činnosti klubu zarok2019,2020,2021
zprávu revizní komise LTC Bakov za rok 2019,2020,2021
informaci o brigádnické činnosti v roce 2019,2a20,2021

valná hromada odhlasovala a schválila :

- zprávu o hospoda eni za rok 2019,2020,2021
_ vl ši p íspěvk na novou sezónu2022
_ počet brigádnicky?ch hodin pro členy klubu na sezónu2022
_ voIbu nového W LTC Bakov nad Jizerou na období 2022-2025 ve složení:

Roman Hašek st,, Petr Šimon, Petr Polák, Jan Horák, Jaroslav Honc, Ji í Uhlí , Zdeněk Kruman

volbu nové revizní komise na období2022-2025 ve složení:

Vojtěch N/lalina, Radek Šimon, Daniel Zemanovič

usnesení Valné hromady LTC Bakov nad Jizerou konané 12.11.2021

V Bakově nad Jizerou 12.11.2021
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